
Referat af bestyrelsesmøde den 4. august 2015. 

 
Fremmødte: Abdullah Elbahi, René, Abdullah og Anita 

Afbud: Walid, Mohsen, Atef og Kaj 

 

Ordstyrer: Abdullah 

Referent: Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde: 

 

Liselotte Hvidt ( DAB ) har bedt Aldi om, at komme med noget mere konkret, ang. salg af noget af 

vores grund. 

René kontakter You See ang. hvornår de sender valgkort ud til beboerne, inden info mødet den 9. 

september 2015. Ejendomskontoret sætter opslag op i opgangene i uge 34, vedr. info mødet. 

Vi undersøger stadig priser ang. evt. køb af indeklima kort til beboerne. 

 

 

Orientering fra formanden: 
 

Der er udarbejdet regler, for brug af internet i klubberne, de gøres klar til udlevering og underskrift  

af klubberne. 

 

Vi har modtaget invitation fra DAB, vedr. frivillig dag  møde i oktober. Vi tager det op på næste 

bestyrelsesmøde i september, for evt. tilmeldinger. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

 

Dansk kabel TV har installeret internet stik i de 3 klubber. 

 

René har modtaget rapport fra den sidste grøn gennemgang, vi besluttede, at René selv bestiller de 

planter der er anbefalet. 

 

René har ikke hørt fra KL teknik vedr. alarmen i beboerhuset, han undersøger derfor med en anden 

elektriker, og afventer tilbud på løsning. 

 

René har kigget på sidste års regnskab vedr. vaskeriet. Det er nu 6 år siden, at vaskeriet åbnede. 

Det er muligt at vi bliver nødt til at justerer priserne en lille smule, men det ser vi på til næste 

bestyrelsesmøde.  

 

Næste bestyrelsesmøde er den 1. september 2015, kl. 18.00. 

 

 

  

 

 


